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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE POBLE - SEC 

Data: 13 de juliol de 2016. 19.00h 

Lloc: Auditori de l’Institut del Teatre, plaça Margarida Xirgu, s/n 

 
Presideixen  el Consell de Barri: 
 
Regidora: Laura Pérez Castaño 
Vicepresident Consell de Barri: Josep Guzmán Vila 
Consellera de barri: Carolina López i Garcia  
Conseller Tècnic: Xavier  Farré i Parisé 
  
Conselleres/es: 
Sergi Sarri   i Camargo, CIU  
Àngels Boix  i Junyent, PSC 
David Labrador  i Gabriel,C’s 
Jordi  Fexas  i Massanés, ERC 
Xavier Queralt, CUP 
Jose Antonio Calleja, PPC 
 
Representats de les entitats: 
Fundació Privada Artesa 
Associació Amics de  Plaça  Santa Madrona 
Associació de Veïns de Poble-sec 
Associació de Veïns de Plaça de les Navas  
Alerta Poble-sec 
Associació de Comerciants Poble-sec-Paral·lel 
Gegants Poble-sec 
Bona Voluntat en Acció. 
Unió Associacions de Veïns Poble Sec 
Comissió per la recuperació del Palau de la Premsa  
Coordinadora d’entitats del Poble-sec 
Plataforma Som Paral·lel 
Associació  places  ciutat del teatre 
Castellers del Poble Sec 
Associació Fira de Sant Ponç 
Foment Excursionista 
Associació Caminada Internacional Barcelona 
CERHISEC 
Associació Futbol Poble-sec 
Associació The Sounddream far 
El Troc 
Escola del Poble-Sec 
Associació de Veïns La França 
Agrupació Ciclista Montjuïc 
Associació Catalana de Senderisme 
ARHiD Recerca Històrica i Documentació 
APAS Escola del Poble-sec 
Associació Més enllà del Paral·lel 
Consell Cultural Popular i Tradicional del Poble-sec 
La Base 
AEMET Font del Gat 
XOM 
Coordinadora Nacional de Jubilats i Pensionistes 
Agrupació Artística La Antorxa 
Fundació Tutelar Assessorament i Protecció Persones amb Discapacitat 
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Club de Bàsquet Sant Antoni del Poble-sec 
Associació d’Artistes Plàstics 
Condomini 
Amics de la Sardana 
P.B. Tres Xemeneies 
 
 
Ciutadans/es:  23 
  
Tècnics i tècniques municipals: 
Maria Rengel. Directora Serveis a les Persones i Territori. Districte 
Agents Guardia Urbana. UT3 
Núria Pérez, Tècnica del Districte  
Miquel Pulgarín, Tècnic del Districte 
Ariadna Ros, tècnica de prevenció 
 
 
Total assistents: 78 
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Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

2. Benvinguda de la regidora 

3. Elecció vicepresidència 

4. Elecció representants al Consell Ciutadà 

5. Monogràfic neteja 

6. Precs i preguntes 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
 

Josep Guzmán, Vicepresident del Consell de Barri en funcions, dóna la benvinguda a les 
persones assistents i llegeix l'ordre del dia. Sense cap esmena es dóna per aprovada l’acta de 
la sessió anterior.  

2. Benvinguda de la regidora 
 
Laura Pérez es presenta com a nova Regidora del Districte i informa que l’ampliació de l’equip 
de govern amb l'entrada del PSC ha suposat canvis a nivell d’àrees de l'Ajuntament i de 
districtes. En el cas de Sants-Montjuïc explica que es sumen 2 consellers/es al Districte i que 
Jaume Asens continuarà amb la seva tasca a la Tinença d’Alcaldia mentre que ella agafa el 
relleu provinent de les Corts, amb l'objectiu de dedicar el màxim temps al Districte.  
 
Agraeix a l’Institut del Teatre, un espai important i de referència de ciutat, que hagi cedit l'espai 
per 1a vegada per un Consell de barri i la disposició de la seva directora. Es vol treballar per fer 
d'aquest un equipament de referència integrat al barri de Poble-Sec i aprofitar també tots els 
altres espais disponibles. 
  
Es posa a disposició de tots/es i destaca que ha passat uns dies molt intensos amb la Fira 
d’Entitats i l'inici de les festes majors, on ha estat en contacte amb els veïns/es i ha aprofitat per 
detectar els temes més prioritaris. Així es continuarà amb la tasca de l’equip tècnic, la gerència 
i els consellers i la idea és complementar les activitats i presa de contacte personal amb 
reunions monogràfiques per tenir clar l’estat dels barris, les demandes, el PAD, etc. Aquest dies 
està aprofitant els consells de barri per escoltar les opinions i prioritzacions dels veïns/es però 
també estan fent diversos monogràfics per veure els temes a treballar en els propers anys. A 
continuació es citen alguns dels temes que s'han treballat del barri:  
 

 Mobilitat: per la fisonomia del barri les motos aparquen a les voreres. A més s'ha de fer el 
disseny de la mobilitat tenint en compte els condicionants dels accessos a Montjuïc i com 
afecta la muntanya al barri. 

 Pla d’Usos: s’ha aprovat recentment i el compromís del grup motor que ho està treballant 
és fer-ne una Taula de seguiment. El Pla no soluciona el problema de convivència en 
espais d’ús intensiu de la via pública però si ho millora. 

 Ordenació singular de terrasses: Es fa una taula de seguiment i s’espera que la 
participació faci millorar els temes que encara preocupen: soroll, inspeccions, etc.  

 Neteja: no és un problema específic només d'aquests carrers però és cert que amb un ús 
intensiu l’impacte és major. Carles Vázquez, Director de Serveis de neteja i Gestió de 
residus, farà avui un monogràfic on s'explicaran els plantejaments de ciutat, però també es 
veurà com aquesta implementació afecta  a la realitat del barri i com ho viuen els veïns/es. 
Avança que s'estan treballant els nous plecs de contractació del servei de la neteja, on hi 
haurà un augment de recursos i clàusules específiques sobre la qualitat, per evitar 
problemes inclús de salut pública o de percepció de seguretat. 

 Taula de mobilitat: és un espai on es podrà avançar amb les millores relatives a la 
mobilitat del barri. 

 Espai públic: les obres de remodelació del C. Olivera (plataforma única, pacificació del 
carrer, etc.) començaran una setmana més tard per poder combinar-ho amb la festa major.  

 Altres demandes més especifiques dels Consells: s'estan tractant els temes de les 
cadires del C. Blai i necessitats específiques especialment per la gent gran, la Plaça del Dr. 
Pere Franquesa, el Parc de la Primavera, etc. Informa també que a partir de setembre es 
farà un procés participatiu per plantejar el C. Margarita Xirgu, Rades i Concòrdia. Són 
compromisos de ciutat però els usos d'aquest espais han de sortir de la participació. 

 Festa Major del Poble-Sec: en un esforç de millora s’aposta des de l'organització per fer 
una festa més sostenible i s’elabora un protocol d’agressions no sexistes. Com a Regidora 
de Feminismes i LGTBI, informa que aquest projecte de referència ha guanyat l’últim premi 
de ciutat 25 de Novembre. Aquest any torna amb força, ampliant el número d'entitats que hi 
estan treballant. En aquest sentit Poble-Sec és una referència.  
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3. Elecció vicepresidència 
 

Josep Guzmán, Vicepresident del Consell de Barri en funcions, informa que torna a presentar 
la seva candidatura. A continuació pregunta si hi ha més candidatures i es presenta Sergi 
Gázquez, de la Unió d’associacions de veïns/es de Poble-Sec. 
 
Maria Rengel informa que la normativa fixa que els membres del Consell amb veu i vot són els 
partits polítics i les entitats registrades al registre municipal, a qui se’ls ha repartit una butlleta. 
Els veïns/es no poden votar però l’equip de govern està revisant les normes de participació 
ciutadana. A continuació els dos candidats es presenten:  
 

 Sergi Gázquez informa que com a jove es presenta per una qüestió de renovació. Fa pocs 
mesos que ha començat però considera interessant que hi hagi gent jove que s’animi a 
involucrar-se en els òrgans de participació. 

 Josep Guzmán informa que és president de les Coordinadora d’entitats però com que a les 
properes eleccions no serà candidat, es presenta com a CERHISEC, per fer la tasca que 
ha vingut fent fins ara.  

 
A continuació les persones que tenen dret a vot omplen la butlleta i més tard es donen els 
resultats: 1 vot en blanc, 13 vots per Sergi Gázquez i 24 vots per Josep Guzman, que continua 
com a Vicepresident del Consell de barri. Les paperetes estan a disposició de tothom. 
 

4. Elecció representants al Consell Ciutadà 
 
Maria Rengel informa que s'ha de fer la renovació dels representants del Consell ciutadà i que 
s’escullen en proporció al nombre de ciutadans/es del barri. El Consell Ciutadà és el màxim 
òrgan de participació dels districtes i està format pels grups polítics, entitats de 2n grau, 
persones i entitats amb medalla d’honor de la ciutat i en el cas de Poble-Sec per 4 
representants. El Consell és un òrgan de consulta i participatiu sobre temes principals com els 
pressupostos, el PAD i altres temes prioritaris de govern de cada districte. Es reuneix 2 cops 
l'any.  
 
A continuació es pregunta quines entitats es volen presentar i les persones amb tenen dret a 
vot voten un màxim de 4 de les següents entitats: Fundació Associació de pares de 
discapacitats psíquics de Poble-Sec, APA Poble-Sec, AVV Plaça Navas, Alerta Poble-Sec, 
Associació places de la ciutat del teatre, AVV Plaça Sta. Madrona, El Tro associació per la 
promoció del col·leccionisme, Caminada internacional de Barcelona, Més enllà del Paral·lel, 
Associació de comerciants de Poble-Sec – Paral·lel, Foment excursionista de Barcelona, 
Associació d'entitats excursionistes de Barcelona. 

 
5. Monogràfic neteja 

 
A continuació Carles Vázquez, Director de Serveis de neteja i Gestió de residus de 
l'Ajuntament, explica el servei, personal i maquinària al barri de Poble-Sec: 
 

 Plànols de serveis bàsics: a la zona 1 (interior de Poble-Sec), es passa 3 dies a la 
setmana amb escombra, 2 vegades amb màquina i un 3r dia amb màquina amb operaris i 
aigua. També es fa un escombrat de manteniment els diumenges i festius i per la tarda es 
fa un escombrat de manteniment pels punts més crítics. Es passa 2 vegades a la setmana 
per la nit. En total són 8 intervencions més a les tardes, freqüència més alta que en altres 
barris perquè no es netegen de la mateixa manera. Es treballa amb un concepte d’equitat, 
aplicant la combinació de tractament i freqüència necessari en cada barri i carrer. Per 
exemple a Ciutat Vella la freqüència és superior, però a la majoria de l’Eixample la neteja 
amb aigua és menor. En aquest cas és el que es necessita a Poble-Sec per mantenir la 
netedat. A la zona 2 (Av. Paral·lel) la combinació dels serveis és diferent, perquè té voreres 
més amples. A més també es fa una neteja diària de les zones verdes.  
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 Serveis complementaris: es destaca que la neteja bàsica no és suficient per mantenir 
l’estat de netedat i es fan altres serveis com la neteja per combatre l’oci nocturn, la neteja 
amb aigua que es reforça a l'estiu o altres serveis complementaris com la recollida diària de 
xeringues, males herbes, punts concrets de persones sense sostre, etc. No es fan amb els 
recursos dels serveis bàsics sinó que es tenen equips d'àmbit Districte destinats, equips 
polivalents que van posant capes per assumir punts com per exemple els accidents a la via 
pública. A continuació es mostres exemples dels llocs on s’actua amb la GUB per la 
problemàtica de les persones sense sostre, per la recollida de xeringues i per la neteja de 
solars municipals (no hi ha autorització per intervenir en solars privats).  

 

 Costos dels serveis de neteja: al Poble-Sec el servei de neteja bàsica té un cost de 66€ 
any i habitant, mentre que en un barri amb població equivalent seria de 43€. La neteja a 
Poble-Sec és superior, i si es consideren tots els serveis complementaris el cost augmenta 
fins a 76€ any i habitant, segons dades del 2015. 

 

 Recollida: hi ha un servei de buidat de papereres i repàs dels contenidors. Per tant es 
recull dins i fora més d'un cop al dia, amb equips que van passant matí, tarda i nit cada dia. 
L'objectiu és recollir la brossa 4/6 vegades al dia i recollir el que hi ha fora dels contenidors. 
A continuació s'expliquen les freqüències de recollida: el vidre es recull amb una freqüència 
de 3 dies/setmana, la orgànica en dies alterns i la resta de fraccions 6 dies/setmana i un 
camió de repàs, amb l’objectiu que no hi hagi contenidors desbordats. Destaca la 
importància que els contenidors estiguin a disposició dels usuaris per afavorir la recollida 
selectiva, que a la ciutat es situa en el 36%, mentre que Europa demana un 50% i les 
entitats ecologistes un 70%. Considera que la ciutat està estancada en aquest sentit i és 
per això que hi ha més contenidors de rebuig que de selectiva, quan hauria de ser al revés. 
Afegeix que s'ha fet una Mesura de govern sobre la sostenibilitat en les festes i que se'ls 
recolzarà en tot el que calgui per potenciar-ho. 

 

 Recollida comercial i voluminosos: els grans generadors de residus disposen de 
contenidors propis a dins i no utilitzen els de la via pública, perquè els han de tenir una 
recollida específica per alliberar espai públic i així també poder controlar la recollida 
selectiva. Se'ls obliga i se'ls pot inspeccionar. La recollida de voluminosos és els divendres 
(una freqüència molt alta), tot i que també es recullen els que es posen als altres dies. S'ha 
de fer comunicació i pedagogia.  

 

 Actuacions especials, actes i festes: s’explica que s'han fet 52 actes especials al barri i 
s'han repartit 377 papereres de cartró. 

 

 Millora continua: es treballa de forma continuada per la millora del servei, i es citen les 
millores i canvis efectuades.  

 

 Recursos humans i materials: al servei del Poble-Sec es destinen 32 llocs de treball 
directes i es disposa d'un centre auxiliar ubicat al barri, que permet no perdre temps de 
desplaçament. A continuació s'expliquen els recursos materials disponibles.  

 

 Control de qualitat: la direcció del servei és de Ajuntament, fet que requereix coneixement. 
Per això es doten d'una eina molt important: el control de qualitat. Calen controls perquè si 
apareixen incidències la responsabilitat de l'Ajuntament és rectificar i al final dels torns de 
mati i tarda ser capaços de corregir allò que calgui.  

 
A continuació s’obre un torn de paraules: 
 

Comentari / pregunta Resposta 

Josep considera que les persones sense sostre 
embruten al costat contenidors, per exemple a 
la Plaça Ocellets, Plaça Navas, etc. El cens diu 
que hi ha 100 persones i pregunta com es 

Carolina López especifica que les 100 persones són  
a tot el Districte, el 40% de les quals es troben a 
Poble-Sec. Es respon que el problema de persones 
sense sostre és una problemàtica a apart, però cal 
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contempla solventar aquest problema, per 
exemple amb lavabos públics com al País Basc. 

coordinar-se amb GUB per netejar els entorns i 
espais on estan. Es pren nota d'aquests punts 
específics per treballar-ho amb la GUB. 

Sergi pregunta l’horari de la neteja amb aigua i 
si aquest es pot modificar, perquè en diversos 
carrers passen a l'hora d'obrir els comerços. 
Considera que és un perjudici i segons com 
netegen l’aigua entra dins dels comerços. A més 
el carrer no queda net perquè escampen la 
brossa cap al centre però no fan net del tot.  

 

Carles Vázquez respon que és difícil arribar a un 
acord sobre els horaris i que segurament hi ha 
horaris millors pels comerços, pitjors pels 
ciutadans/es, etc. A més els treballadors/es tenen 
uns horaris i han de començar per un lloc i acabar 
per un altre. La neteja amb aigua al Poble-Sec es fa 
de nit, excepte un dia que es fa afegit, i existeix un 
protocol perquè es faci correctament.  

Victoria Egea comenta: 

 Ha sol·licitat la neteja de la vorera de la Plaça 
Navas (cantonada C. Olivera fins a Bòbila), i 
des del 29/06 està en tràmit. També ha trucat 
varis dies però no ha tingut resposta.  

 Va proposar que a Plaça Navas, com a 
possible solució, es fes una neteja a partir de 
la 1 de la nit, quan han tancat terrasses i es 
concentren les accions incíviques a la Plaça, 
per netejar la brutícia i fer marxar la gent, 
també regant els arbres. 

 S'ha fet la neteja algun dia al matí i el soroll 
que fa el cotxe també molesta de dia. 

 Pregunta si els comerços no serien 
responsables de tenir neta la seva vorera. 

 Considera que quan reguen no es neteja bé, 
s’escampa la brutícia i és perillós. 

Carles Vázquez respon que no es pot donar resposta 
del perquè la demanda està encara en tràmit, però es 
pren nota i es compromet a mirar-ho.  

Sobre l’horari es comenta que és un tema complex, 
ja que si hi ha gent al carrer es necessita suport. 
Caldria parlar com fer-ho i mirar si es disposa dels 
recursos. Es recull la idea i es mirarà. S'estudiarà 
també la freqüència. 

 

Victor comenta: 

 posa de manifest que s'ha dit que la gent del 
Poble-Sec són més bruts que la majoria.  

 els vehicles de neteja cada cop són més 
sorollosos, i per tant tenen un problema de 
manteniment.  

 Quan es fa una obra civil a vegades es treuen 
papereres i no les reposen.  

 Considera que no és suficient “intentar” 
millorar amb el control de qualitat.  

Carles Vázquez es disculpa per si alguna persona ha 
entès que a Poble-Sec són més bruts, quan el que 
volia dir es que el Poble-Sec està sotmès a una 
pressió d’ús de l'espai públic superior a la resta.  

A Barcelona hi ha 25.000 papereres, així que en pot 
faltar una però pràcticament a cada pas de vianants 
n'hi ha. En tot cas es mirarà si en falta alguna de 
concreta. El Control de qualitat no és que s’intenti fer, 
és que es fa i és dirigit per l'Ajuntament. El 
pressupost de neteja de l'Ajuntament és molt alt, de 
260M€/any a la ciutat, i per tant cal que es faci de 
manera eficient. Mentre hi hagi aquesta pressió és 
una necessitat. 

Narcís considera que el Poble-Sec ha canviat i 
ja no s'hi pot dormir (hotels, apartaments 
turístics, soroll, etc.) i els carrers estan més 
bruts de lo normal. Diu que si es comença a fer 
neteges de nit el soroll els entra a casa i no 
poden dormir. A més tots els dies van passant 
els camions de recollida fins a la matinada, i els 
carrers són petits i fa soroll. Proposa concentrar 
l'horari i que no sigui tota la nit.  

Jordi afegeix que cal canviar els horaris dels 
camions de recollida que passen a altes hores 
de la matinada i fan soroll. Considera que els 
veïns/es no són bruts sinó que hi ha molts 

Carles Vázquez respon que quan entra un nou servei 
de recollida es va millorant el soroll i els problemes 
mediambientals (control d’emissions), però la 
reducció de soroll dura poc perquè les màquines fan 
soroll. Cal ser capaços de veure com passar 3 
vegades, més el dia que es netegen contenidors, 
però no és fàcil perquè han de fer-ho tot de 00 a 05. 
S’estudiarà com fer-ho més òptim i anar més o 
menys en un horari compacte, tot i que no pot 
assegurar si és possible. Tal i com s'ha comentat el 
nou contracte entrarà en vigor l'any 2019. S'ha 
d'exigir que les empreses fabricants de camions 
adoptin mesures d’insonorització.  
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turistes i és un barri de moda. 

Xavier creu que des de l’Ajuntament o el 
Districte caldria començar a pensar en aplicar el 
reglament municipal, sobretot de nit. Els que fan 
accions incíviques com el botellon no només 
són turistes sinó també gent d’aquí. Creu que 
està molt bé l’esforç de la neteja però cal aplicar 
la normativa sancionadora per arreglar 
l’incivisme que hi ha, ja que si es multa serà 
més fàcil.  

Es pren nota de la demanda 

 
 

6. Precs i preguntes 
 

Primerament la Regidora informa dels resultats a les eleccions al Consell Ciutadà: l’Associació 
d’Amics Plaça de Santa Madrona (22 vots), l’Associació de Comerciants del Poble-sec i 
Paral·lel (21 vots), l’Associació de Places de la Ciutat del Teatre (19 vots), i l’Associació de 
Pares i Mares de Discapacitats Psíquics del Poble-sec 15 vots I l’AAVV Plaça Navas 15 vots, 
(finalment l’AAVV Plaça Navas retira la seva candidatura després de l’empat), seran les 
representants del barri al Consell Ciutadà. 
 

Comentari / pregunta Resposta 

Alicia reclama que la part de dalt de l’Institut 
Cartogràfic i Geològic de Catalunya està molt 
bruta (preservatius, excrements, etc.). Es van 
queixar a la GUB i se’ls va respondre que no 
passessin per allà. Pregunta qui se’n fa 
responsable. 

Es pren nota de la demanda. 

Teresa pregunta com és que a les 12 de la nit 
passen amb una sirena, que acompanya el 
soroll normal del camió i que supera qualsevol 
nivell de soroll.  

S'ha pres nota de la demanda.  

Julià pregunta per què han desaparegut la major 
part dels bancs per seure de l’Av. Paral·lel. 
També a la Plaça del Setge els han tret. 

Es respon que es fa la reforma del C. Rabas i  C. 
Concòrdia, que inclou la Plaça. Es farà un procés 
participatiu a partir de setembre on tothom hi podrà 
participar i es tindrà en compte aquesta mancança. Al 
Paral·lel s'està pendent d’acabar la reforma i abans 
d'acabar l’any hi haurà comissions al respecte. Es 
parlarà amb el cap de llicències per si hi ha alguna 
possibilitat de reposar-los. 

Victor considera que el tema de la tinença de 
gossos sense lligar pot millorar la neteja dels 
carrers. 

 

Es respon que lo bo seria que cada propietari es fes 
responsable del seu gos. En algunes zones de la 
ciutat és difícil tenir espais adients per gossos, però 
el problema més relacionat amb la neteja és que, 
mentre la majoria de propietaris tenen cura de l'ús a 
l'espai públic, hi ha comportaments que no ajuden. 
Carolina López informa que al Districte s'inicia una 
campanya sobre conscienciació en aquest sentit que 
es pot presentar al Consell, amb entitats amb 
experiència per veure com millorar. 

Jordi agraeix al Districte la visita de portes 
obertes al Palau de la Premsa del juny, i creu 
que els veïns/es van sortir molt motivats. 
Informa que demà es presenta el Pla 
d’equipaments de Sants-Montjuïc. Quan es 

Es respon que el que es presenta és com serà el 
procés d’elaboració del Pla d’equipaments, una 
proposta de metodologia per recollir la feina que ja 
s'ha fet i per trobar consens, perquè són coses que 
no es desenvolupen en un mandat.  
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desenvolupi el projecte del Palau de la Premsa 
demana que sigui pels veïns/es i sol·licita 
participar en la Comissió d’urbanisme i de gent 
gran quan es pali el tema. En aquest sentit, 
Joan demana al Consell que es consideri com a 
edifici d’ús per les entitat del barri, que totes les 
entitats hi donin suport i que el projecte es faci 
ja per poder protegir l'edifici.  

Està d’acord en la necessitat de pensar en els usos 
del Palau de la Premsa, una reivindicació en la que el 
Districte està alineat i en la que es pot avançar. El 
Pla d’equipaments és un marc sobre les necessitats, 
espais buits i usos. 

Carmen destaca que a l’Institut Cartogràfic s'han 
d’arreglar els camins perquè la gent amb 
mobilitat reduïda no hi pot passar. Informa que 
darrere del Museu d’Arqueologia s'hi fa cruising, 
hi ha preservatius i està molt brut.  

Laura Pérez respon que també és Regidora LGTBI i 
que hi ha un moviment per la legalització del cruising, 
activitat que existeix en aquest zona. Tot i que està 
descendint crea inconvenients seriosos. No s'ha fet 
un estudi de la zona però s'hi pot passar. 

Victoria demana que la GUB faci la seva feina 
correctament i diu que quan se'ls truca no hi 
van.    

Pregunta si hi ha normes sobre els horaris i 
usos de la Plaça Navas. 

Pregunta quan arribaran al barri les banderoles 
de la campanya de convivència Tu i jo.  

Maria pregunta si els bars del C. Blai tenen 
contenidors especials o ho aboquen al C. 
Blasco de Garay. En relació a la brutícia i 
l’incivisme proposa posar cartells amb l’import 
de la sanció i que es destini a coses del barri. 
Cal educar la gent i si les accions es repeteixen 
cal fer-ho d'una altra manera, no per reprimir 
sinó per millorar. 

La Regidora respon que la GUB té un volum de feina 
i activitat molt alt, i en particular al Districte de Sants-
Montjuïc el nivell d’efectivitat és molt alt pels recursos 
que tenen. Cal molta més feina de proximitat però no 
es disposa defectius, per això no hi ha una resposta 
propera.  

La campanya arribarà en breu al barri: ha començat 
una campanya amb les línies extretes de les queixes 
dels Consell de barri sobre problemes de 
convivència. Sembla que aquesta línia de treball sigui 
més suau però si es fa un anàlisi de l’ordenança de 
civisme es veu que té una recaudació molt baixa, així 
que l’afany recaudatori no s'està aconseguint, ni 
tampoc un canvi d’actitud. S'ha de fer i es una línia 
de treball, però també cal un canvi d’imaginari i 
comportaments amb educació, pedagogia i des de la 
proximitat. 

Afegeix que són conscients de la situació de 
convivència a la Plaça Navas.  

Carles comenta que s'ha fet el carril bici de l’Av. 
Paral·lel però n’hi ha que passegen per la 
vorera un altre cop, que hi ha motos que 
aparquen a la vorera i no es pot passar, i que 
amb la distribució de les cadires de mobiliari 
urbà hi ha molta distància. 

Es respon que la fisonomia del barri propicia 
l’aparcament de motos a la vorera, però es poden fer 
campanyes especifiques de la GUB de manera 
coordinada amb la ciutat sobre les motos i les bicis. 

 

Sergi recorda que fa anys que es demana 
l’arranjament del C. Piqué o el C. Mata, entre 
altres. Aquest any s'ha aconseguit el canvi de 
panot d'una de les voreres del C. Piqué, però el 
problema requereix d'una reforma completa, així 
que es continuarà reivindicant que es reformi tot 
aquest carrer. 

Carolina respon que aquests carrers s’han previst al 
PAD i s'està estudiant. Aviat se'ls podrà informar. 

 

 
Finalment, Josep Guzman agraeix l’assistència i recorda que divendres comença la Festa 
major i fa una crida al civisme. Sense més comentaris es dóna per finalitzada la sessió. 


